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ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 61 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2023 m. balandžio 5 d. Nr. T2-2

Šilalė

Posėdis įvyko 2023-03-30 10.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Algirdas Meiženis.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 22 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Dėl pateisinamų priežasčių nedalyvavo – Romualdas Titovas, Petras

Dargis, Rimantas Rimkus.

Posėdyje dalyvavo 10 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Algirdas Meiženis informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą,

jei iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi

Rolandas Toleikis, Raimundas Vaitiekus, Vida Žemeckienė.

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

Algirdas Meiženis informavo, jog yra darbotvarkės pakeitimų, numatyta pakeisti

klausimų eiliškumą ir 10-tą klausimą nukelti į 11-tą, o 11-tą į 10-tą, atsižvelgiant į pastebėjimus,

jog pirmiau reikėtų pasitvirtinti Šilalės rajono vietinės reikšmės kelių objektų prioritetinių eilių

2023–2025 metų sąrašą.

Taip pat dėl redakcinio pobūdžio klaidos patikslinti 36 darbotvarkės klausimo

pavadinimą į „Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio gaisrų gesinimo

automobilio su įranga perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės priešgaisrinei tarnybai“.

Posėdžio pirmininkas teiravosi, ar yra klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

R. Vaitiekus ir R. Gečienė tikslinosi dėl darbotvarkės.

Meras Algirdas Meiženis siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei su

pakeitimais. Balsavo: UŽ–22.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo.

Pranešėjas Algirdas Meiženis.

2. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės tarybos ir mero 2022 m. veiklos ataskaitai.

Pranešėjas Algirdas Meiženis.

3. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus ir

administracijos 2022 m. veiklos ataskaitai.

Elektroninio dokumento nuorašas
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Pranešėjas Gedeminas Sungaila.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2023 metų veiklos

programos tvirtinimo.

Pranešėjas Egidijus Gečas.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-219

„Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus biudžetinėse įstaigose nustatymo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų klasių komplektų

skaičiaus 2023–2024 mokslo metais nustatymo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. T1-

260 „Dėl Šilalės rajono religinių bendruomenių rėmimo ir nekilnojamojo kultūros paveldo

tvarkybos programos 2022–2024 m. patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

10. Dėl Šilalės rajono vietinės reikšmės kelių objektų prioritetinių eilių 2023–2025 metų

sąrašo patvirtinimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

11. Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti),

prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų objektų sąrašo patvirtinimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

12. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. balandžio 24 d. sprendimo Nr. T1-

121 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijos alternatyvių energijos šaltinių – saulės ir vėjo

jėgainių plėtros išdėstymo specialiojo plano rengimo“ pripažinimo netekusiu galios.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės atsinaujinančių išteklių energijos naudojimo plėtros

veiksmų plano 2021–2030 metams patvirtinimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės atsinaujinančių išteklių energijos naudojimo plėtros

veiksmų plano iki 2030 m. įgyvendinimo tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Kvėdarnos seniūnijos Padievaičio kaimo gatvių

pavadinimų suteikimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

16. Dėl leidimo dalyvauti 2021–2027 m. INTERREG VI – A Lietuvos – Lenkijos

bendradarbiavimo per sieną programos pirmajame kvietime.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

17. Dėl pritarimo dalyvauti 2021–2027 m. INTERREG VI – A Lietuvos – Lenkijos

bendradarbiavimo per sieną programos pirmajame kvietime.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

18. Dėl pritarimo dalyvauti 2021–2027 m. INTERREG VI – A Lietuvos – Lenkijos

bendradarbiavimo per sieną programos pirmajame kvietime.

Pranešėjas Martynas Remeikis.
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19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. lapkričio 24 d. sprendimo Nr. T1-

254 „Dėl leidimo vykdyti Šilalės nuotekų valymo įrenginių rekonstrukcijos ir plėtros

projektavimo paslaugos pirkimą“ pakeitimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

20. Dėl leidimo vykdyti vandens gerinimo įrenginių Didkiemyje ir Nevočiuose

projektavimo ir įrengimo (statybos) rangos darbų pirkimą.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

21. Dėl Dvaro Kaimo gatvės esančios Šilalės mieste rekonstravimo, įrengiant dviračių –

pėsčiųjų taką, projekto parengimo paslaugos pirkimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

22. Dėl pritarimo Tenenių bendruomenės projektui ir lėšų skyrimo.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

23. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Nevyriausybinių organizacijų tarybos patvirtinimo

ir pavedimo Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybai atlikti Šilalės

rajono savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos funkcijas.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 29 d. sprendimo Nr. T1-14

„Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Gatvių apšvietimo modernizavimas Šilalės rajone“

pripažinimo netekusiu galios.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

25. Dėl nekilnojamojo turto (butų) pirkimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

socialinio būsto fondo plėtrai.

Pranešėjas Martynas Remeikis.

26. Dėl pritarimo dalyvavimui projekte „Pacientų pavėžėjimo paslaugos modelio

sukūrimas ir išbandymas“.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

27. Dėl nekilnojamojo turto, esančio Eitvydaičių g. 9, Laukuvos mstl., Šilalės r. sav.,

nurašymo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

28. Dėl savivaldybės turto nuomos.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

29. Dėl sutikimo perimti dovanojamą nekilnojamąjį turtą.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

30. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

31. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai. (Paskelbtas 2023-02-15).

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

32. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn, perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai. (Paskelbtas 2023-02-21).

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

33. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn, perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai ir Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai. (Paskelbtas 2023-02-21).

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

34. Dėl savivaldybės biudžeto lėšų maksimalaus dydžio socialinei reabilitacijai

neįgaliesiems bendruomenėje organizuoti ir teikti nustatymo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.



4

35. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-86

„Dėl Piniginės socialinės paramos nepasiturintiems Šilalės rajono gyventojams teikimo tvarkos

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

36. „Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio gaisrų gesinimo

automobilio su įranga perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės priešgaisrinei tarnybai“.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

37. Nacionalinės žemės tarnybos prie Aplinkos ministerijos Šilalės skyriaus

informacija.

Pranešėjas Romualdas Bukauskas.

38. Tauragės apskrities vyriausiojo policijos komisariato Šilalės rajono vyriausiojo

policijos komisariato informacija.

Pranešėjas Audrius Lukošius.

39. Šilalės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos informacija.

Pranešėjas Vaidotas Kėbla.

40. Kita informacija.

Pranešėjas Algirdas Meiženis.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimas.

Visi tarybos nariai nusišalino nuo klausimo svarstymo.

Nelikus kvorumo, klausimas svarstomas iš esmės.

Pranešėjas Algirdas Meiženis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti su 53

punktų patikslinimais (patikslinimai pateikti kiekvienam tarybos nariui).

R. Norvilienė klausė, dėl tarybos mažumos valandos, ar tai būtinai turi būti tarybos

posėdžio dalis, ar yra numatyta ir kitokia galimybė.

A. Meiženis atsakė, jog tarybos mažumos valandos dalis yra aiškiai išskiriama Lietuvos

Respublikos vietos savivaldos įstatyme, taip pat yra numatyta, kad tarybos posėdis negali vykti

ilgiau nei 7 val., o mažumos valanda yra numatyta per pusę metų vieną kartą, todėl pranešėjas

tikisi, kad ateityje tam tikrai bus tinkamas tarybos posėdis, kuriame bus suteikta galimybė

mažumos valandai.

R. Norvilienė tikslinosi, dėl tarybos narių teisės siūlyti, ar tarybos narys galės teikti

pasiūlymus tarybos posėdžio metu, ar negalės, ar bus galima teikti raštu ir prieš kiek laiko.

A. Meiženis atsakė, jog ateityje neaiškumų dėl reglamento tikrai dar bus, todėl bet kurio

eilinio posėdžio metu bus galima reglamentą pildyti, tikslinti, kad kiltų kuo mažiau klausimų.

Tačiau dėl užklausimų ir pasiūlymų tarybos nariai spręs patys.

Posėdžio pirmininko pavaduotoja siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su

patikslinimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

2. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės tarybos ir mero 2022 m.

veiklos ataskaitai.

Pranešėjas Algirdas Meiženis pristatė sprendimo projektą su patikslinimais ir prašė

pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar po komitetų pasikalbėjote su savo komandos nariais dėl

lankomumo, ar ėmėtės prevencinių priemonių, ar pateikėte pasiūlymų.

A. Meiženis atsakė, jog komandos nariai 2022 m. į tarybos posėdžius neatvykdavo dėl

pateisinamos priežasties, tačiau sutinka, kad išvadas dėl lankomumo reikia daryti. Kiek anksčiau

buvo siūlyta į reglamentą įtraukti aiškią nuorodą, kad tarybos narys apie nedalyvavimą tarybos

posėdyje nurodytu rašytine forma su priežastimi ir kiek įmanoma anksčiau. Taip pat pranešėjas

apgailestauja, kad Etikos komisija nekontroliavo šio proceso.
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R. Vaitiekus klausė, ar galite įvardinti, kokie buvo kitų tarybos narių išsakyti

pastebėjimai komitetų metu, kokie patikslinimai atlikti.

A. Meiženis atsakė, jog buvo L. Dargienės pastebėjimas dėl Sveikatos programos

įgyvendinimo komisijos posėdžiavimo kartų neatitikimo, ir pataisyta į – per 2022 m. Sveikatos

programos įgyvendinimo komisija posėdžiavo 3 kartus. E. Gargasė išsakė pastebėjimą dėl Etikos

komisijos posėdžiavimo kartų neatitikimo, pataisyta į – 2022 m. Etikos komisija posėdžiavo 5

kartus. Taip pat pataisyti politinių organizacijų pavadinimai 4 puslapyje, iš Laisvė ir teisingumas

į Partija tvarka ir teisingumas ir kiti.

R. Vaitiekus klausė, kas labiausiai įsiminė 2022 metais, kaip merui. Galbūt buvo

kažkoks pasisekimas ar nusivylimas, kuriuo norėtumėte su mumis pasidalinti.

A. Meiženis atsakė, kad susiformavus naujai daugumai didelių pasiekimų nebepavyko

įgyvendinti, buvo nepabaigti rimti darbai, kuriuos planavome kadencijos pradžioje. 2022 metai

skiriasi tuo, jog turėjome 1 stabilų administracijos direktorių, bet nuvylė, jog kildavo daug

neaiškumų ir klausimų, dėl paprastų objektų, investicinių projektų, kuomet reikėdavo spręsti

paprastus administracijai priskirtus sprendimo vykdymo klausimus, tokie pastebėjimai ne kartą

skambėjo ir vietinėje spaudoje ir tai nedarė garbės mūsų bendram darbui.

R. Norvilienė klausė, dėl mero fondo lėšų, ar tikrai nebuvo galima šių pinigų panaudoti

paskatinimui, pamotyvavimui, nes tikrai turime nemažai sporto, kultūros ir meno atstovų, kurie

dalyvauja konkursuose ir įvairiose varžybose.

A. Meiženis atsakė, kad lyginant 2019 m. atėjus naujai valdžiai ir praėjusių metų

pabaigą, buvo sumažintas biudžeto prasiskolinimas, nors tai, kad meras išleis 200 Eur ar 300 Eur

pagrindinės problemos neišspręs. Sporto varžyboms, kitiems renginiams, skatinimui galima

skirti lėšas ir per kitas programas. O ir atėjus į šį postą buvo paminėta, jog bus stengiamasi

racionaliau ir taupiau, savo kompetencijos priskirtuose klausimuose taupyti.

Pasisakė R. Norvilienė, A. Meiženis.

Posėdžio pirmininko pavaduotoja siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su

patikslinimais.

NUTARTA. Sprendimas nepriimtas balsų dauguma (UŽ–10, SUSILAIKĖ–12).

3. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus ir

administracijos 2022 m. veiklos ataskaitai.

Pranešėjas Gedeminas Sungaila pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

E. Gečas klausė, dėl savivaldybės gyvenamųjų patalpų nuomos, kas yra su likusiais 26

butais su kuriais nėra sudarytos nuomos sutartys, ar jie tušti.

R. Kibelienė atsakė, kad vieni būstai yra nupirkti ir nepaskirti pagal socialinio būsto

eigą, kiti būstai yra remontuojami, pavyzdžiui Ąžuolijoje yra 7 butų namas, įvairių socialinių

grupių žmonėms, tačiau dėl jo reikia spręsti, ar jį parduoti ar rekonstruoti, nes gyvenimo sąlygos

yra labai prastos, nebegalima apgyvendinti žmonių, turime ir kitų būstų, kuriuose niekas nenori

gyventi.

E. Gečas tikslinosi, yra 26 butai, o eilėje laukia 86.

G. Sungaila atsakė, kad ne visi sutinka imti būstus kaimuose. Šeimos turinčius mažus

vaikus pageidauja būsto Šilalės mieste.

E. Gečas klausė, kam tuomet laikote butus jeigu jų niekas nenori.

R. Kibelienė atsakė, kad taryba turės priimti sprendimą, ką su tokiais butais daryti.

E. Gečas klausė, ar skaičiavote kiek kainuoja išlaikymas nenaudojamų butų.

R. Kibelienė atsakė, kad nėra jokių kaštų išlaikymui, nes butai tušti, nenaudojama nei

elektra, nei vanduo. 

E. Gečas klausė dėl valstybinės žemės nuomos mokesčio, už 2022 metus priskaičiuota

83 tūkst. Eur, gauta 74 tūkst. Eur, atleisti nuo mokesčio yra Šilalės vandenys 3 400 Eur,

skirtumas maždaug 5-6 tūkst Eur, kodėl negauta ši suma.

R. Kibelienė atsakė, kad tai yra skolos. Visiems yra išsiųsti pranešimai dėl skolos

susimokėjimo. 
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R. Gečienė klausė, gal galite pasakyti kokioje srityje labiausiai įžvelgiate kritikos, ar

nenuvylė jūsų šis darbas.

G. Sungaila atsakė, jog nėra pratęs dirbti lengvatinėmis sąlygomis, nuo ankstesnės

darbovietės taip pat skiriasi ir komandinis darbas, todėl nusivylimo truputį yra. Pranešėjas

daugiausiai kritikos įžvelgia Investicijų ir statybos skyriui bei Turto ir socialinės paramos

skyriui, abiems skyriams atitenka didelis krūvis. Taip pat per tuos metus buvo stengtasi taupyti,

kaip pranešėjas teigia, rezultatai matosi. 

R. Vaitiekus klausė, ką per metus pakeitėte, pasiūlėte, kad situacija Investicijų ir

statybos skyriuje pasikeistu.

G. Sungaila atsakė, kad per metus pakeisti struktūrą yra sudėtinga, vieną skyrių

bandėme keisti, bet nepavyko. Taip pat svarbu paminėti, kad Investicijų ir statybos skyrius savo

darbą atliko, tik dėl architekto ir geodezininko nebuvimo darbus teko paskirstyti kitiems. Jeigu

skyrius būtų pilnai funkcionavęs su pilnu personalu, būtų buvę truputį lengviau. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma. (UŽ–18, SUSILAIKĖ–4).

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2023 metų

veiklos programos tvirtinimas.

Pranešėjas Egidijus Gečas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti su pakeitimais –

klausimai, kurie buvo numatyti I ketvirtyje (ir nesvarstyti) perkelti į grafą „Pagal poreikį“.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir

patikslinimais –  įtraukti kelių lėšas (2 170 300 Eur) ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais ir

patikslinimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – įrašyti

papildomai vietinės reikšmės keliams tiesti, taisyti, prižiūrėti 2 170 300 Eur, patikslinti 2 priede

– Bilionių seniūnijai sumažinti darbo užmokestį 3 738 Eur ir nukelti į darbdavio kita parama,

taip pat patikslinti Aplinkos apsaugos rėmimo specialioji programa, atliekų, kurių turėtojų

nustatyti neįmanoma arba kuris nebeegzistuoja, tvarkymo priemonės padidinti 3 000 Eur,

atitinkamai sumažinti Aplinkos monitoringo prevencinės aplinkos atkūrimo priemonei. Kelių

lėšos išskirstytos pagal priemones 8 priede ir prašė pritarti sprendimo projektui su patikslinimais.

E. Gečas siūlė į biudžetą įtraukti 30 tūkst. Eur tiltų ekspertizei ir remontui atlikti, lėšas

paimant iš bendrų asignavimų.

G. Sungaila atsakė, kad pirmiau reikia pasiruošti sąrašą, kuriems tiltams bus daromos

ekspertizės, kuriems tiltams skirti 30 tūkst. Eur bei kokiu pagrindu.

Tarybos nariai diskutavo dėl tiltų ekspertizės ir remonto.

Pasisakė V. Jasevičius, A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą pasiūlymą.

Pasiūlymui pritarta vienbalsiai (UŽ–22).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ – 22). 
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7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo

Nr. T1-219 „Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus biudžetinėse įstaigose nustatymo“

pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų klasių

komplektų skaičiaus 2023–2024 mokslo metais nustatymas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – preambulėje

pataisyti į „Vadovaudamasi Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 6 straipsnio 5 ir 6

punktais“ bei priedo lentelėje, prie Šilalės r. Kaltinėnų Aleksandro Stulginskio gimnazijos 15

stulpelyje, pataisyti klasių komplektų skaičių į 1, mokinių skaičių į 25 ir prašė pritarti sprendimo

projektui su pakeitimais.

R. Vaitiekus klausė, koks yra minimalus mokinių skaičius mišriose, ikimokyklinio ir

priešmokyklinio ugdymo grupėse.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad minimalus mokinių skaičius yra 8.

R. Vaitiekus tikslinosi, prie mišrių grupių – Obelyno, Upynos ir Pajūralio yra pažymėta

skliausteliuose skaičius ir žvaigždutė, ką tai reiškia.

R. Kuzminskaitė atsakė, kadangi mokyklos gali rinktis ikimokyklinio-priešmokyklinio

ugdymo modelius, kuriuos yra patvirtinusi taryba, šie skliausteliai yra trečiasis modelis, kuomet

yra mišri ikimokyklinio-priešmokyklinio ugdymo grupė, kurioje ugdomi darželinukai vaikai ir

pagal privalomą priešmokyklinio ugdymo programą, tad skliausteliuose yra nurodyta tuose

mišriuose grupėse esantys priešmokyklinio ugdymo mokiniai, kuriems mokymas yra privalomas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Sprendimas ir priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 25 d.

sprendimo Nr. T1-260 „Dėl Šilalės rajono religinių bendruomenių rėmimo ir nekilnojamojo

kultūros paveldo tvarkybos programos 2022–2024 m. patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Vaitiekus tikslinosi, ar tvirtinant biudžetą nesivadovavome 2021 m. lapkričio 25 d.

sprendimu.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad teikdami poreikį buvome nurodę 30 tūkst. Eur, tačiau

tarybos posėdžio metu taryba nusprendė skirti 50 tūkst. Eur su intencija apjungti visas religines

bendruomenes į vieną programą. 

R. Gečienė tikslinosi, ar 50 tūkst. Eur palieka šiais metais.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad taip, biudžete yra numatyta ši suma.

R. Gečienė klausė, ar kitais metais suma gali keistis.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad taip.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono vietinės reikšmės kelių objektų prioritetinių eilių

2023–2025 metų sąrašo patvirtinimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Gintas Navardauskas.

Nuo klausimo pristatymo nusišalino Martynas Remeikis.

Pranešėjas Gedeminas Sungaila pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

A. Meiženis tikslinosi, ar komitete buvo siūlymas išbraukti Tenenių mstl. Vidgirės g.

tiltą.

G. Sungaila atsakė, kad taip, buvo siūlymas išbraukti Tenenių mstl. Vidgirės g. tiltą (1

eilutę) ir lėšas perkelti į 3 eilutę.
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R. Norvilienė klausė, ar dėl Šuolių gatvės kas nors buvo padaryta.

G. Sungaila atsakė, kad klausimas dėl Šuolių g. darbo grupėje buvo svarstytas, tačiau

šiuo metu visų kelių būklė yra tokia, jog kol neišeina pašalai ir drėgmė, remontas yra betikslis.

Visus kelius pradėsime remontuoti ir greideriuoti truputį vėliau, kai pradžius, o Šuolių g. kelią

bandysime patvarkyti iš seniūnijos lėšų. Visgi dėl šios gatvės kelio kol kas dar nėra priimtas

galutinis sprendimas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–21).

11. SVARSTYTA. Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų

Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti

(remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų objektų sąrašo

patvirtinimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Gintas Navardauskas.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – 1 eilutės

(Tenenių mstl. Vidgirės g. tiltą) lėšas 8,3 tūkst. Eur perkelti į 3 eilutę (Kvėdarnos seniūnijos

Grimzdų k. K. Jauniaus g. (Nr. Kv-16)), o pirmąją eilutę palikti ir joje įrašyti 0 ir prašė pritarti

sprendimo projektui su pakeitimais.

V. Jucius siūlė 8,3 tūkst. Eur paskirti Traksėdžio seniūnijai, Bokštų kaimo Mokyklos

gatvės remontui, tuose vietose, kur yra sunaikinta kelio danga.

A. Meiženis klausė, ar pranešėjui žinoma šios gatvės situacija, kokia nuomonė dėl šios

gatvės. 

M. Remeikis atsakė, kad lėšų nebūtų galima paskirti Traksėdžio sen., nes turime

prioritetinį darbų sąrašą, eiles, o lėšos yra paskirstytos pagal paskirstymo tvarką. Tačiau minėtą

kelią galėtų patvarkyti seniūnija iš jai jau skirtų lėšų arba rasti lėšų iš biudžeto.

R. Norvilienė pritarė V. Juciaus pasiūlymui.

R. Vaitiekus klausė, ar nebūtų paprasčiau jeigu taryba pasiūlytų Traksėdžio sen. perkelti

šią sumą į vietinės reikšmės keliai ir gatvės su žvyro danga, greideriavimas ir žvyravimas, tokiu

atveju nepažeistume eiliškumo ir tai galėtų būti, kaip einamasis remontas, o ne kapitalinis.

M. Remeikis atsakė, kad lėšas galima perkelti, bet reikia žiūrėti tvarką, ar mes

pateksime į proporcijas ir siūlė kol kas priimti tokį sprendimą, įkelti lėšas į 3 eilutę, o po to, per

kitą tarybą jas išimti.

E. Auškalnis klausė, Traksėdžio sen. žvyrkelio dangoms tvarkyti yra skirta 30 tūkst.

Eur, jeigu yra didelė bėda galbūt būtų galima laikinai kelio tvarkymui paimti lėšas iš šių 30 tūkst.

Eur ir pataisyti įvardintą atkarpą, o šias lėšas su laiku seniūnijai atstatyti.

M. Remeikis sutiko ir siūlė taip padaryti, nes tokiu atveju neišbalansuotume objektų

sąrašo. 

Pasisakė R. Vaitiekus.

R. Norvilienė klausė, ar būtinai šiandien turime perkelti 8,3 tūkst. Eur, ar jie negali likti

tiesiog rezerve ir sugrįžti kitą tarybą.

M. Remeikis siūlė neskubėti.

Pasisakė A. Meiženis ir informavo, kad V. Juciaus siūlymo neteiks balsavimui.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma (UŽ–19, SUSILAIKĖ–2, V. Jucius,

V. Jasevičius).

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertraukos posėdis tęsiams.

12. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. balandžio 24 d.

sprendimo Nr. T1-121 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijos alternatyvių energijos šaltinių
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– saulės ir vėjo jėgainių plėtros išdėstymo specialiojo plano rengimo“ pripažinimas netekusiu

galios.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma (UŽ–19, NEBALSAVO–3, R.

Vaitiekus, V. Jucius, V. Jasevičius).

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės atsinaujinančių išteklių energijos

naudojimo plėtros veiksmų plano 2021–2030 metams patvirtinimas.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą su patikslinimais –

preambulėje įrašyti po 16 straipsnio 4 dalimi, Lietuvos Respublikos atsinaujinančių išteklių

energetikos įstatymo 12 straipsnio 1 punktu, 57 straipsnio 2 dalimi ir pačioje pabaigoje, prieš 22

punktą įrašyti 9.2 papunktį ir prašė pritarti sprendimo projektui su patikslinimais.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–21).

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės atsinaujinančių išteklių energijos

naudojimo plėtros veiksmų plano iki 2030 m. įgyvendinimo tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Kvėdarnos seniūnijos Padievaičio kaimo

gatvių pavadinimų suteikimas.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Vaitiekus klausė, ar yra gyventojų pritarimai.

M. Remeikis atsakė, kad taip, gyventojų pritarimai yra.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22). 

16. SVARSTYTA. Leidimas dalyvauti 2021–2027 m. INTERREG VI – A Lietuvos –

Lenkijos bendradarbiavimo per sieną programos pirmajame kvietime.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – sprendimo

projekto pavadinimą pabaigti žodžiu „programoje“, o „pirmajame kvietime“ išbraukti, 1.2.

punktą pakeisti taip: Kempingo įrengimas Paršežerio pakrantėje, vykdant projekto „Paršežerio

ežero rekreacinės zonos įrengimas“ II etapą (toliau viskas lieka), 1.3. punktą pakeisti taip:

Savivaldybės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos pastato statyba, vykdant projektą „Specialiosios

paskirties pastato-gaisrinės, Šilalės r. sav. Pajūris, Dariaus ir Girėno g. 23, statyba (toliau viskas

lieka).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

17. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti 2021–2027 m. INTERREG VI – A Lietuvos –

Lenkijos bendradarbiavimo per sieną programos pirmajame kvietime.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – sprendimo

projekto pavadinimą pabaigti žodžiu „programoje“, o „pirmajame kvietime“ išbraukti, 3 punkte

išbraukti „įnašui ne mažiau kaip 20 proc.“ ir įrašyti 10 proc. nuo savų lėšų ir prašė pritarti

sprendimo projektui su pakeitimais.

R. Vaitiekus klausė, ar 3 punktas tinka, nes gavus finansavimą 80 proc. mes

prisidedame 10 proc. ir 10 proc. lieka. 

M. Remeikis atsakė, jog bus gerai, nes mes apmokėdami savo dalį iškarto pateiksime

prašymą sugrąžinti 10 proc. 
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Tarybos nariai diskutavo dėl procentų.

R. Vaitiekus siūlė palikti ne mažiau kaip 20 proc. kaip ir yra.

Tarybos nariai diskutavo.

M. Remeikis siūlė nekeisti ir palikti taip kaip yra, 20 proc.

A. Mikalauskas siūlė 3 punkte pakeisti žodžius iš ne mažiau į ne daugiau kaip 20 proc.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam siūlymui.

Pritarta siūlymui bendru sutarimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

18. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti 2021–2027 m. INTERREG VI – A Lietuvos –

Lenkijos bendradarbiavimo per sieną programos pirmajame kvietime.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – sprendimo

projekto pavadinimą pabaigti žodžiu „programoje“, o „pirmajame kvietime“ išbraukti, patikslinti

1.1. punktą ir išdėstyti taip: Bendri veiksmai, stiprinant Šilalės ir Seinų ligoninių valdymo

gebėjimus. Partneris – Lenkijos Respublikos Seinų visuomenės sveikatos priežiūros centras. 1.2

punktą išdėstyti taip: Pažangios sveikatos priežiūros ekosistemos tarpvalstybinėms

bendruomenėms. Partneris – Lenkijos Respublikos Seinų visuomenės sveikatos priežiūros

centras. 3 punkte pakeisti į ne daugiau, kaip 20 proc.

R. Vaitiekus tikslinosi dėl procentų, savivaldybės taryba skirs 20 proc. ligoninei, kuri

prisidės ir 10 proc. grąžinsis ligoninė, o mes ligoninės neįpareigojame jų grąžinti savivaldybei.

M. Remeikis atsakė, kad taip, šiuo tarybos sprendimu neįpareigojame grąžinti.

Tarybos nariai diskutavo.

R. Vaitiekus siūlė įrašyti, jog savivaldybė prisidės ne daugiau, kaip 10 proc.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais ir

pasiūlymu. 

 NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–21).

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. lapkričio 24 d.

sprendimo Nr. T1-254 „Dėl leidimo vykdyti Šilalės nuotekų valymo įrenginių rekonstrukcijos ir

plėtros projektavimo paslaugos pirkimą“ pakeitimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Raimundas Vaitiekus.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar domėjotės už kokią sumą pavyktų nupirkti projektavimo

darbus.

M. Remeikis atsakė, kad taip, domėjosi, bet CPO atsisako skelbti bet kokią informaciją,

žinome tik procentinę dalį iš kitų, kurią įsivedus galima maždaug apsiskaičiuoti projektavimo

kainą, tad išsivedėme ir gavome truputį daugiau nei 100 tūkst. Eur.

V. Jucius siūlė, iškart patvirtinti didesnę sumą – 100 tūkst. Eur projektui parengti, nes

perkant per CPO lėšos liks ir niekur nedings.

Pasisakė A. Meiženis, V. Jucius.

Pasisakė R. Norvilienė ir siūlė palikti tokią sumą kokia yra sprendimo projekte.

Pasisakė E. Auškalnis ir siūlė tvirtinti didesnę sumą – 100 tūkst. Eur.

Pasisakė A. Meiženis, E. Gečas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą V. Juciaus pasiūlymą.

Pasiūlymui nepritarta balsų dauguma (UŽ–4, E. Auškalnis, V. Jucius, V. Jasevičius, V.

Jankauskaitė-Milčiuvienė, SUSILAIKĖ–14, PRIEŠ–2, A. Meiženis, V. Žemeckienė,

NEBALSAVO–1, S. Olendrienė).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma (UŽ–20, NEBALSAVO–1, S.

Olendrienė).
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20. SVARSTYTA. Leidimas vykdyti vandens gerinimo įrenginių Didkiemyje ir

Nevočiuose projektavimo ir įrengimo (statybos) rangos darbų pirkimą.

 Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Raimundas Vaitiekus.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

E. Auškalnis tikslinosi dėl sprendimo projekto.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma (UŽ–19, SUSILAIKĖ–1, G.

Navardauskas).

21. SVARSTYTA. Dvaro Kaimo gatvės esančios Šilalės mieste rekonstravimo,

įrengiant dviračių – pėsčiųjų taką, projekto parengimo paslaugos pirkimas.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

A. Meiženis tikslinosi, ar projektavimui prašoma 10 tūkst. Eur.

M. Remeikis atsakė, kad taip.

R. Norvilienė klausė, kiek galėtų kainuoti rangos darbai.

M. Remeikis atsakė, kad turėtume sutilpti nuo 150 tūkst. Eur iki 200 tūkst. Eur.

R. Norvilienė klausė, iš kur gausime tokią sumą.

M. Remeikis atsakė, kad galimi finansavimo šaltiniai – savivaldybės biudžetas, KPP

lėšos, Europos sąjungos programos lėšos. 

Pasisakė A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

22. SVARSTYTA.  Pritarimas Tenenių bendruomenės projektui ir lėšų skyrimo.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Egidijus Gečas.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–21).

23. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Nevyriausybinių organizacijų tarybos

patvirtinimas ir pavedimas Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybai

atlikti Šilalės rajono savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos funkcijas.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – pataisyti

1.7. punktą, ir jį suformuluoti taip: Agnė Mikašauskienė, Pajūralio bendruomenės centro

pirmininkė ir prašė pritarti sprendimo projektui su patikslinimais.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, kokiu principu yra atrenkami kandidatai į šią

tarybą, kodėl politinis jaunimo atstovas yra tokios politinės organizacijos, o ne kitokios.

M. Remeikis atsakė, kad į šią tarybą ateiname su tokia taryba, todėl jog buvo gautas

privalomasis nurodymas iš vyriausybės atstovų, nes bendruomenės apsijungia ir tai turi būti

patvirtinta, o į kitą tarybą ateisime su pakeitimais.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma (UŽ–21, SUSILAIKĖ–1, V.

Jankauskaitė-Milčiuvienė).

24. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 29 d. sprendimo

Nr. T1-14 „Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Gatvių apšvietimo modernizavimas Šilalės

rajone“ pripažinimas netekusiu galios.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Vaitiekus klausė, ar pasižiūrėjote, jei taryba nepriimtų šio sprendimo ar spėtume

sudalyvauti.
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M. Remeikis atsakė, kad taip, iki rugpjūčio pabaigos galima sudalyvauti, jei

nepriimtumėte sprendimo turėtume 1 mėnesį pirkimams ir 3 mėnesius rangos darbams, sunku

sutilpti, bet galbūt yra įmanoma.

Tarybos nariai diskutavo.

R. Vaitiekus klausė, ar skaičiavote atsipirkimo laikotarpį.

M. Remeikis atsakė, kad taip, atsipirkimo laikotarpis 7-10 metų.

E. Gečas klausė, buvome taryboje priėmę sprendimą, jog daryti antrą etapą, kas priėmė

tokį sprendimą, kad nutraukti ir dėl kokių motyvų.

M. Remeikis atsakė, kad tarybos nariai priėmė tokį sprendimą, tvirtinant biudžetą kilo

diskusijos ir buvo ties šia eilute paliktas 0.

E. Gečas klausė, kokiai vietovei buvo numatyta keisti lempas. Gal yra įtraukta į

Lietuvos-Lenkijos programą.

M. Remeikis atsakė, kad 2 etapo vietovės yra numatytos visose seniūnijose, atokesnės

gatvės, kurios nepateko į pirmą etapą, o Lietuva-Lenkija esame numatę Šilalės miestą, jeigu

užteks, o jei neužteks tada imsime kitą vietą kuri įsiteks į finansavimo sumą.

Pasisakė R. Vaitiekus, G. Sungaila.

Tarybos nariai diskutavo.

Pasisakė V. Jasevičius, M. Remeikis, R. Vaitiekus, G. Sungaila, A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas nepriimtas vienbalsiai (SUSILAIKĖ–22).

25. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto (butų) pirkimas Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn socialinio būsto fondo plėtrai.

Pranešėjas Martynas Remeikis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Tarybos nariai diskutavo apie socialinius būstus ir savivaldybės būstus.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

26. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvavimui projekte „Pacientų pavėžėjimo paslaugos

modelio sukūrimas ir išbandymas“.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–21).

27. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto, esančio Eitvydaičių g. 9, Laukuvos mstl.,

Šilalės r. sav., nurašymas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Norvilienė klausė, pritarus šiam sprendimo projektui, kas nutiks su nurašomu turtu,

kas jį pašalins ir už kokias lėšas.

R. Kibelienė atsakė, kad pastatas-malkinė ir lauko tualetas jau yra nugriauti, reikės

išregistruoti iš registrų centro kaip nekilnojamą turtą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–21).

28. SVARSTYTA. Savivaldybės turto nuoma.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma (UŽ–20, NEBALSAVO–1, V.

Jasevičius).

29. SVARSTYTA. Sutikimas perimti dovanojamą nekilnojamąjį turtą.
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Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Vaitiekus klausė, ką darysite su sklypu, kuris eina per gatvę, kam jis reikalingas prie

šio namo. 

R. Kibelienė atsakė, jog bus bendras sklypas.

R. Vaitiekus tikslinosi, kaip suformuosite bendrą sklypą per kelią.

R. Kibelienė atsakė, jog padidins teritoriją.

R. Vaitiekus klausė, ką numatėte daryti šiame sklype.

R. Kibelienė atsakė, kad Šilalės r. socialinių paslaugų namai įrengs žaidimų aikštelę,

galbūt dar kažką. 

Pasisakė R. Vaitiekus, G. Sungaila.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma (UŽ–20, SUSILAIKĖ–2, B. Žirlienė,

R. Vaitiekus).

30. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas pagal panaudos sutartį.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – papildyti

preambulėje po 3.3 papunkčio įrašyti 4.7, 4.8, 4.9 papunkčius ir 3 punktu paskelbimą „Paskelbti

informaciją apie šį sprendimą vietinėje spaudoje, o visą sprendimą – Šilalės rajono savivaldybės

interneto svetainėje www.silale.lt ir prašė pritarti sprendimo projektui su patikslinimais.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

31. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės

rajono savivaldybės administracijai. (Paskelbtas 2023-02-15).

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – išbraukti

1.10 papunkčio eilutę iš pateikto sprendimo projekto ir prašė pritarti sprendimo projektui su

patikslinimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–20).

32. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn, perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės

rajono savivaldybės administracijai. (Paskelbtas 2023-02-21).

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–20).

33. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn, perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės

rajono savivaldybės administracijai ir Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai. (Paskelbtas 2023-

02-21).

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–21).

34. SVARSTYTA. Savivaldybės biudžeto lėšų maksimalaus dydžio socialinei

reabilitacijai neįgaliesiems bendruomenėje organizuoti ir teikti nustatymas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

http://www.silale.lt


14

35. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo

Nr. T1-86 „Dėl Piniginės socialinės paramos nepasiturintiems Šilalės rajono gyventojams

teikimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

36. SVARSTYTA. „Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio

gaisrų gesinimo automobilio su įranga perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo

teise Šilalės rajono savivaldybės priešgaisrinei tarnybai“.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – 1 punkte

po Eur nedėti taško, 3 punktu įrašyti paskelbimo tvarką „Paskelbti informaciją apie šį sprendimą

vietinėje spaudoje, o visą sprendimą – Šilalės rajono savivaldybės interneto svetainėje

www.silale.lt.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (UŽ–22).

37. SVARSTYTA. Nacionalinės žemės tarnybos prie Aplinkos ministerijos Šilalės

skyriaus informacija.

Pranešėjas Romualdas Bukauskas pristatė informaciją ir atsakė į tarybos narių pateiktus

klausimus.

38. SVARSTYTA. Tauragės apskrities vyriausiojo policijos komisariato Šilalės rajono

vyriausiojo policijos komisariato informacija.

Pranešėjas Audrius Lukošius pristatė informaciją ir atsakė į tarybos narių pateiktus

klausimus.

39. SVARSTYTA. Šilalės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos informacija.

Pranešėjas Vaidotas Kėbla pristatė informaciją.

Taryba pasveikino Vaidotą Kėblą gimimo dienos proga.

40. Kita informacija.

Pranešėjas Algirdas Meiženis informavo, jog sekantis tarybos posėdis numatomas

balandžio 13 d., o komitetų posėdžiai balandžio 11 d.

Posėdžio pirmininkas Algirdas Meiženis

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė

http://www.silale.lt




ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

61-JAME TARYBOS POSĖDYJE DALYVAVUSIŲ

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS NARIŲ SĄRAŠAS

2023 m. kovo 30 d.

Šilalė

1. EDMUNDAS AUŠKALNIS

2. DAINIUS BERGELIS

3. ARTŪRAS DAMBRAUSKAS

4. LINETA DARGIENĖ

5. AKVILĖ GARGASAITĖ

6. ERIKA GARGASĖ

7. EGIDIJUS GEČAS

8. RAIMUNDĖ GEČIENĖ

9. AISTĖ GIEDRAITIENĖ

10. VITALIJA JANKAUSKAITĖ-MILČIUVIENĖ

11. VALDEMARAS JASEVIČIUS

12. VYTAUTAS JUCIUS

13. LORETA KALNIKAITĖ

14. ALGIRDAS MEIŽENIS

15. GINTAS NAVARDAUSKAS

16. RIMA NORVILIENĖ

17. SAULĖ OLENDRIENĖ

18. REDA STASYTIENĖ

19. ROLANDAS TOLEIKIS

20. RAIMUNDAS VAITIEKUS

21. VIDA ŽEMECKIENĖ

22. BIRUTĖ ŽIRLIENĖ
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